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§ 28  

Verksamhetsberättelse 2014 

Beslut 
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar följande: 

1. Stadsdelsnämnden godkänner verksamhetsberättelsen med bokslut 

2014 och överlämnar den till kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden begär ombudgetering med 2,5 miljoner kronor 

för parkinvesteringsmedel. 

3. Stadsdelsnämnden godkänner redovisning av internkontrollstatus 

2014 - bilaga 1. 

4. Stadsdelsnämnden godkänner redovisning av ytterstadsmedel 

2014 - bilaga 8. 

5. Stadsdelsnämnden godkänner redovisning av uppföljning av 

verksamheten äldreomsorg 2014 – bilaga 9. 

6. Stadsdelsnämnden godkänner förskolans kvalitetsredovisning 

2014 – bilaga 10. 

7. Beloppsgränsen för poster som har periodiserats manuellt 

fastställs till 50 000 kronor per tillfälle. 

8. Nämnden beslutar att ackumulerat netto 9,8 miljoner kronor 

avseende resultatenheterna överförs till 2015. 

 

Ärendet 
Nämnden har under året arbetat med utgångspunkt i 

verksamhetsplanen och strävat mot vår vision om att "Vi gör skillnad 

för människan i vardagen". Det har inneburit en rad insatser och 

aktiviteter vilka beskrivs i verksamhetsberättelsen. Nämndens 

bedömer att majoriteten av nämndmålen är uppnådda under året, 

liksom merparten av årsmålen för indikatorerna samt genomförda 

aktiviteter. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 1.2.1-951/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Awad Hersi m.fl. (M), Anna Jonazon m.fl (S) och Rashid Mohammed 

(V) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 
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”Särskilt uttalande 

Verksamhetsberättelsen visar att antalet hushåll med försörjningsstöd 

minskar, det är positivt resultat, samtidigt är utvecklingen att antalet 

arbetslösa har ökat i stadsdelen och det behöver vi vända. Många 

arbetslösa i stadsdelen är unga med stort behov av utbildningsinsatser. 

Därför satsar staden under 2015 på kraftfulla utbildningsinsatser för 

att få fler i jobb. Det är en nyckelfråga för att uppnå en social hållbar 

stad. 

Vi kan tyvärr konstatera att miljöarbetet har varit eftersatt under de 

senaste åren. Stadsdelsnämnden uppfyller inte flera indikatorer, antal 

elbilar, miljöbränslen. Tryggheten är också ett annat område där 

nämnden missar målet. Vi kan också konstatera att antalet 

förskolelärare har sjunkit både i förhållande till 2013 årsresultat och 

kommunfullmäktigesmål för 2014”. 

  

 

   


